



EU REACH Regulation 1907/2006: Substance Information according to Article 33

The EU Regulation (EC) No 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH) requires communication of information about certain substances in articles supplied on the Community market.

According to REACH article 33, suppliers have to inform about presence of a 'substance of very high concern' (SVHC) of the 'candidate list' for authorisation, if contained in articles and / or packaging materials in concentrations above 0.1% w/w.

According to article 59 (1, 10) of the Regulation (EC) No 1907/2006 (REACH), an updated candidate list was published by the European Chemicals Agency (ECHA): <https://echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table/>

With regard to the candidate list mentioned above, we inform voluntarily:

The article **KENWOOD AS-P400BT** and its packaging materials
contain **no substances** of the current
candidate list (date 05.11.2025)
in a concentration above 0.1 % weight by weight.

When other substances of very high concern (SVHC) will be added to the candidate list for authorisation, we will do our best to obtain the relevant information as soon as possible from our suppliers of components and finished products.

EU REACH-Verordnung 1907/2006: Stoffinformationen gemäß Artikel 33

Die EU-Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH) schreibt hinsichtlich bestimmter Stoffe in auf dem Gemeinschaftsmarkt bereitgestellten Erzeugnissen eine Kommunikation in der Lieferkette vor.

Gemäß REACH Artikel 33 haben Lieferanten über das Vorhandenseins eines in der Kandidatenliste zur Zulassung genannten 'besonders besorgniserregenden Stoffes' (englisch: 'substance of very high concern' = SVHC) zu informieren, wenn dieser in einer Konzentration über 0,1 % (Masse / Masse) in einem Erzeugnis und/oder seiner Verpackung enthalten ist.

Eine geänderte Kandidatenliste wurde gemäß Artikel 59 (1, 10) der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH) von der Europäischen Chemikalienagentur (ECHA) veröffentlicht:

<https://echa.europa.eu/de/candidate-list-table>

Hinsichtlich der oben genannten Kandidatenliste informieren wir freiwillig:

Das Erzeugnis **KENWOOD AS-P400BT** und seine Verpackungsmaterialien
enthalten **keine Substanzen** der Kandidatenliste
(Stand 05.11.2025)
in einer Konzentration über 0,1 % (Masse / Masse).

Wenn weitere besonders besorgniserregende Stoffe (SVHC) zur Kandidatenliste für eine Zulassung hinzugefügt werden, werden wir versuchen die relevanten Informationen sobald wie möglich von unseren Zulieferern von Komponenten und fertiger Produkte zu erhalten.